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Generalforsamling i Grundejerforeningen Pilegården 
9. april 2013 kl. 18.30 i Festsalen på Vibeholmsskolen 

 
 
41 parceller var repræsenteret, ca 80 personer 
 
Der blev budt velkommen af Inger Østergaard og en dirigent (Bent Madsen nr. 99) blev valgt.  
Herefter kom bestyrelsens beretning. 
 
 
Fartmåling: Et emne, der har været oppe på generalforsamlingen, så længe jeg kan huske, er fartmålingen, 
som vi endelig fik kommunen til at iværksætte. I perioden 23.05.12 til 30.05.12 blev der målt fart i Pilegårds 
Vænge, og her blev farten manet grundigt til jorden. Folk kører pænt i vores vænge, i hvert fald ifølge 
målingen, så her er der ikke noget at komme efter. Vi jokede efterfølgende lidt med, at bestyrelsen skulle 
have racet op og ned af vænget de dage, fartmålingen foregik. For vi/jeg syntes også, der bliver kørt lidt 
stærkt ind imellem. Jeg har udskrift af målingerne hvis nogen er interesseret. 
 
Vores legeplads har været under alt kritik og vi har derfor rettet henvendelse til kommunen om både den og 
beplantningen. Finn og Poul Erik havde et møde med en repræsentant for kommunen. De fik at vide, at ”riget 
fattes penge”, men heldigvis havde de været rundt og kikke på andre legepladser i kommunen, og her var der 
ingen ”smalle steder” så enden blev, at vi får en legeplads med brugbare legeredskaber, men pladsen bliver 
nok flyttet en lille smule på grund af anlægsarbejdet. Finn og Poul Erik uddyber gerne nærmere om projektet. 
 
De sidste par år har vi ikke bestilt muldjord. Grunden er, at vi har fået flere klager over jorden efterfølgende, 
nogen vil ikke have den stående uden for deres parcel, andre klagede over jord på vejen når containerne var 
fjernet. Det sidste er jeg dog lidt uforstående overfor, da jeg ved, at vores kasserer og min mand, samme dag 
som containerne var fjernet, var rundt med skovl, kost og trillebør. Det skal dog siges, at flere steder var der 
ryddet fint op. Vi har nu fået en opfordring til at bestille jord igen, og det gør vi gerne, så hvis I ønsker jord, 
så henvend jer til mig efter generalforsamlingen og oplys ud for hvilket hus nr. I vil have containerne 
opstillet, så bestiller jeg jord til pinse. De der bestiller jord er også ansvarlig for, at der bliver ryddet op. 
 
Årets sommerarrangement var øllets historie, der blev holdt på Bredekærgård, med ølsmagning og foredrag 
af byhistoriker Allan Mylius Thomsen. Efterfølgende var der buffet. De tilmeldte var meget tilfredse med 
arrangementet, men vi var under 20 personer. Så vi har stærkt overvejet at droppe sommerturen.  
I årets løb har vi også haft nogle andre arrangementer. Vi forsatte succesen med fællesspisning i november 
hvor den stod på ølbraiseret oksesteg, og her var et pænt fremmøde. I marts i år havde vi så igen et 
arrangement med stegt flæsk, her kom 28 personer, så det har vi tænkt os at forsætte med at holde. 
I maj måned havde vi et firma ude  og fortælle om og demonstrere solceller. Her var et pænt fremmøde, og 
jeg kan da også se, at solcelleparken i området er vokset. 
 
Succesen med vores alarmsystem fortsætter. Vi har forhindret det første indbrud, det kan I læse meget mere 
om på vores hjemmeside. Der er også dannet flere grupper uden for vores forening, både ved strandområdet, 
Gladsaxe, Havdrup og Brøndby. Dette har grundejerforeningen ikke noget med at gøre, så det er kun en 
oplysning om, at tingene har grebet om sig. 
Bestyrelsens forslag om skilte vil komme hele området til gavn, da evt. ubudne gæster vil blive mødt med 
skilte i området om, at vi passer på hinanden her i Pilegårds Vænge, så det håber vi meget, I vil bakke op om. 
Vi har søgt Trygfonden om tilskud, men har fået et afslag på 2 linier hvor der faktisk står, at de jo ikke kan 
støtte alt, så her var vi lidt skuffede. Så var TV 2 mere interesseret, vi fik et fint indslag i den programserie, 
der kørte i januar med ”Stop Tyven” for det er jo netop det, vi gør med vores system. 
 
Vi har jubilæum i 2018 og har så småt planer om at holde en fest. Vi har lidt planer om at leje et telt og få sat 
op på volden. Der skal så være mad og drikke til alle og noget til børnene om eftermiddagen, men da det jo 
koster, har vi tænkt os at sætte kontingentet op fra 2014-2018 med kr. 50. Men der skal jo være tilslutning til 
dette, så vi vil gerne høre jeres mening, om det er en god ide. 
 
Sidst men ikke mindst er bestyrelsen kommet med et forslag til de vedtægtsændringer, som vi tog hul på 
sidste år, og hvor Leif og Mogens havde lavet et fint forarbejde, men som vi som bestyrelse ikke kunne gå 



100% ind for. På baggrund af oplægget har Thomas, Poul Erik og Bent, lagt et flot stykke arbejde i at 
udarbejde vedtægterne. Det er nu en samlet bestyrelse, der gå ind for de forslag, der ligger nu, og som vi 
håber I vil godkende 
 
 
Omkring Økonomien gennemgik kassereren Finn Henriksen regnskabet. 
Formuen pr. 31. december 2012 - kr. 24.665,88 
 
Det foreslås at kontingentet på kr.200,00 pr. år ligeledes et rykkergebyr på kr. 50,00 
Kontingentet skal være betalt senest den 31. maj iflg. vedtægterne 
 
Såvel bestyrelsens beretning som kassererens regnskab for 2012 blev vedtaget. 
 
 Indkomne forslag 
a. Vedtægtsændringer 
De nye vedtægter er godkendt. 
b. Skilte 
Opsætning af skilte er vedtaget. 
c. forslag fra PV 46 
1 c Genindførelse af container med muld fra kommunen 
2 c Containere til fælles indsamling af haveaffald 
3 c Container til opsamling af gammelt jord fra vores haver 
4 c Opstilling af container til haveaffald i sensommeren/efteråret 
5 c Fuld brugerbetaling på deltagelse i fællesarrangementer, skovture, fællesspisning m.m. 
Punkt 1 c er allerede genindført jf. omtale i beretningen, hvoraf det fremgik, at der vil blive bestilt jord, hvis 
der er interesse for det. Forslaget kom derfor ikke til afstemning. 
Punkt 2,3 og 4 kan ikke lade sig gennemføre uden specielle godkendelser, specieluddannet person med 
tilsyn, miljøgodkendelser, omkostninger til jordprøver og omkostninger til opstilling og bortskaffelse af 
affaldet. Forslagsstiller valgte at trække forslaget. 
Der var en del debat om punkt 5, men da kun 4 stemte for forslaget valgte forslagsstiller også at trække dette 
forslag. 
 
Den samlede bestyrelse m.v. er nu således: 
 
Formand Inger Østergaard Pilegårds Vænge 85 2156 2662 
Kasserer Finn Henriksen Pilegårds Vænge 71 4245 4645 
Bestyrelsesmedlem Robert Hansen Pilegårds Vænge 136 4353 4253 
Bestyrelsesmedlem Thomas Guldager Pilegårds Vænge 193 2062 4268 
Bestyrelsesmedlem  Betina Jensen Pilegårds Vænge 140 2380 6024 
Bestyrelsessuppleant 1 Leif Passer Pilegårds Vænge 70 
Bestyrelsessuppleant 2 Poul Erik Snoer Pilegårds Vænge 116 

Revisor Egon Madsen Pilegårds Vænge 32 
Revisor  Børge Nielsen Pilegårds Vænge 87 
Revisorsuppleant Mona Kock Pilegårds Vænge 187 
Webmaster Thomas Guldager Pilegårds Vænge 193 2062 4268 
 
E-mail til bestyrelsen bestyrelsen@pilegaardsvaenge.dk 
E-mail til webmaster mail@thomasfuldager.dk 
 
 
Dirigenten Bent Madsen takker generalforsamlingen for god ro og orden og overlader det sidste ord til 
formanden. 
Formanden takkede for denne gang og så var der vin, øl, vand og oste bord. 
 

Referent: Poul Erik Snoer 



 
 

Pilegårds Vænge er at betegne som tæt bebyggelse.  
 

Vi skal have respekt for legende børn, og børn på vej til og fra skole, 
fritidsordning og idræt.  
 
Kør derfor med forsvarlig hastighed max 40 KM/t. 
Hjemmeside: 
 

På hjemmesiden kan du følge med i hvad der sker i grundejerforeningen 
Pilegården, samt tilmelde dig nyhedsbreve for området. 
http://www.pilegaardsvaenge.dk/  
 
Med Venlig hilsen, samt god sommer 
Bestyrelsen 
 
 

ISHØJ KOMMUNE Teknisk Forvaltning 

Parkering af lastbiler over 3500 kg, samt campingvogne m.m. 
 
Det er alene tilladt at parkere lastbiler over 3500 kg campingvogne m.m. natten over på de afmærkede pladser 
ved Broenge (2 stk.) Vejleåvej (ca. 20 stk.) og Industriskellet (1 stk.).  

Bekendtgørelse om parkering i Ishøj Kommune 
I medfør af færdselslovens § 92, stk. 1, jf. § 92c, stk. 4, har Ishøj Kommune med samtykke fra Københavns 
Vestegns Politi truffet følgende bestemmelser om parkering på offentlige kommunale veje og på de private 
fællesveje, hvor Kommunen er vejmyndighed og jf. færdselslovens § 92, stk. 1, berettiget til, med politiets 
samtykke, at træffe færdselsmæssige bestemmelser:  
 
§ 1 Køretøjer med en tilladt totalvægt over 3500 kg, påhængskøretøjer (herunder campingvogne), 
motorredskaber og traktorer må i tidsrummet kl. 19.00 – 07.00 kun parkeres, hvor det er tilladt ved særlig 
afmærkning.  
 
Stk. 2 Uanset stk. 1 må påhængskøretøjer (herunder campingvogne) med tilladt totalvægt på højst 2000 kg dog 
parkeres i indtil 24 timer, medmindre andet er tilkendegivet ved afmærkning.  
 
§ 2 Ved overtrædelse af denne bekendtgørelse kan der pålægges afgift i medfør af færdselslovens § 121.  
 
§ 3 Bekendtgørelsen træder i kraft den 18. januar 2007. Samtidig ophæves parkeringsbekendtgørelse af den 1. 
december 2002.  
 
Ishøj Kommune, den 31. januar 2007  
Ole Bjørstorp  
Borgmester  

 


